
 

RASKLUBBEN FÖR BELGISKA VALLHUNDAR 
Groenendael, Laekenois, Malinois, Tervueren 

 
 
 
 
 
 

Protokoll styrelsemöte digitalt 2024-11-20 kl. 18:30 
 
 

Styrelse  

Ordförande                    Emmelie Karlsson Rydell  
Vice ordförande  
Kassör Susanne Källman Petersson 
Sekreterare Helena Nygren 
Ledamöter Elisabeth Johansson-Weber 
 Marie Jadner  Lämnade mötet på punkt 14. 
Suppleanter   
Adjungerad Mia Dunder, revisor 
 

  

 

   

§ 1 Mötets öppnande 

Emmelie hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat: Mia presenterade sig 

lite kort. 

 

§ 2 Val av mötesordförande 

 Emmelie valdes till ordförande på mötet 

  

§ 3 Val av sekreterare 

 Helena valdes till mötets sekreterare 

 

§ 4 Val av justeringspersoner 

 Susanne och Elisabeth valdes till justeringspersoner 

  

§ 5 Val av skrivare till uppdragslistan 

 Helena valdes till att skriva uppdragslistan 

  

§ 6 Fastställande av dagordning 

 Dagordningen kompletterades och fastställdes 

 
§ 7 Genomgång av föregående protokoll  

 Protokollet finns alla till handa i Reduca och kommer att skickas till hemsidan 

inom kort. 

 

§8 Genomgång av föregående uppdragslista 

 Bordlägges 

  



 

§ 9 Bordlagda ärenden 

Motioner från Åke – kommer att tas upp på medlemsträffen 

 

ÅBB 2024 vem tar vad – Emmelie lägger in i FB-gruppen så får alla välja var 

sin del av det som är ”ledigt” 

 

Tankar om kommittéer  

Dessa är de som vi har nu. Utställning är ny som separat kommitté.  

• Rasutveckling (Mentalitet, RAS-dokumentet mm) 

• Utställning (Anordna SBU, svara på medlemmars frågor om utställningosv)) 

• Avel (Kontakt med uppfödare, framtida krav på avelshundar mm) 

• Information (Klubbtidning, deltagande på mässor, medlemsvård mm) 

• Organisation (Kontakten med SBK, SKK mm) 

• Prov (Tävlingar och prov, tex SBM och FMBB) 

Under medlemsträffen kommer vi att försöka få folk till kommittéer och dessa 

skall sedan inom gruppen sätta vad de anser vara viktigt och vad man vill jobba 

med. 

 

Medlemsvälkomnande – vem tar över  

Helena sätter ihop ett välkomnandemejl. Emmelie tar detta så länge. 

 

Medlemsvård - bordlägges 

 

§ 10 Ekonomisk rapport  

  

Pg 600833-8                               319 126,49 

Pg 634548-2                                   24 312,46 

Pg 840808-0                                   34 683,61 

TOTALT: 378 122,50 

  

Familjemedlemmar 45 pers 

Ordinarie medlemmar 549 pers 

Ungdomsmedlemmar 11 pers 

Hedersmedlemmar 1 pers 

TOTALT: 606 pers 

 

Mejl från revisorer, ekonomi 

• Reseräkning ang. MyDog behöver kompletteras så att det var tydligt vad som 

gjorts och varför.  

Samtliga liggande reseräkningar från 2024 skall kompletteras så att de 

innehåller platser, mil och syfte med resan. 

Bättring på detta område för framtiden är nödvändigt. 

• SBU gick med förlust på ca 22 500 kr utöver budgeterat 5 000 kr. 

Förklaringen till detta är att kostnaderna för Vilsta Sporthotell blev dyrare än 

budgeterat. Även priser/rosetter blivit mycket dyrare. I fortsättning skall 

kassören rapportera ekonomiska aktuella händelser mer regelbundet på varje 

styrelsemöte så att styrelsen tillsammans tar beslut och ansvar. 



Styrelsen behöver arbeta mer utifrån budget och stämma av med de olika 

aktiviteterna/kommittéerna. Avstämningar skall ske med beslut i styrelsen 

INNAN någonting avviker från budget. 

• Styrelsen beslutar härmed att säga upp kontona pg 634548-2 samt pg 840808-

0. Susanne rapporterar att detta hänt på nästa möte. Helena fixar ett 

pappersprotokoll på just detta möte av denna anledning. 

• På restaurangkvitton krävs namn på ätande personer 

• Även boende på utställning behöver ses över priser och anpassning måste 

göras till budget. 

• I fortsättningen kommer ingen alkohol att bjudas på till mat eller ger bort som 

gåvor. Detta måste skrivas in i samtliga arrangörs- och policydokument. Det 

dokument om utställningsarrangemang som Marie och Adam skrivit skall 

kompletteras och publiceras. Marie tittar på detta. 

• Susanne kommer att komplettera redovisningen av folks arvoden på blankett 

KU10 

• I fortsättningen skall försäljning redovisas vad som sålts och för hur mycket. 

Efter det skall lagervärdet justeras. 

• Till verksamhetsberättelsen skall in sammanfattning på vad som gjorts nu 

under jubileumsåret  

• Till Elmia Hund behövs en budget och en dialog med Sverker som är 

ansvarig. 

 

   

§ 11 AK/Rasutveckling  

 Hälsoenkäten utskickat 

 

 

§ 12 AK/Prov   

FMBB- Ny ansvarig - Kerstin har tackat ja. Hon har startat en ny FB-grupp och 

kallat till ett första möte 

Elmia - Sverker anmält, Helena kontakt i Styrelsen. Helena frågar Sverker om 

underlag för kommande budget 

SBU arrangör 2025 – Susanne ger återkoppling nästa möte.  

IGP tävling Växjö – Tävlingen sannolikt med förlust. Susanne redovisar nästa 
möte 

ÅBB 2024 Emmelie lägger in i Styrelsens FB-grupp så får alla välja var sin del av 

det som är ”ledigt” 

Mejla domare med en påminnelse om RAS - bordlägges 

Förslag IPO-R ÅBB (se längst bak i detta protokoll) – styrelsen beslutade att anta 

dessa.  

Tävlingsansvarig – bordlägges 

Igp – böcker Inköpspris: _____ Kommer att säljas för __________ Bordlägges 

Åbb vallning - bordlägges 

FMBB SAR – regler behövs. Helena tar fram ett förslag 

FMBB möte kommer hållas digitalt den 25/11 

Förfrågan Sonny Ström och Cathrine Hoff lärarutbildning MT – Detta kommer 

inte att kosta rasföreningen någonting. Styrelsen beslutar att godkänna denna 

förfrågan och Elisabeth meddelar Sonny och Cathrine. 

Justering i regler Valphänvisning, utställningsmerit. Very good ersätter ”2a och 

Blått” 



 

 

 

§ 13 AK/Information 

 Inget togs upp 

                      

 

§ 14 AK/Organisation 

Egen mejl till AfBV för att kunna låta den samlade informationen vandra vidare 

till nästkommande styrelse – förslag kom från Pär. Helena påminner honom om 

att skicka den infon. 

 

Tackmejl till sponsorer - bordlägges 

 

Tankar om kommittéer vad behövs? Kommer att diskuteras på medlemsträffen. 

 

SKK - Sekretessavtal för att få ut samtliga belgarägares adresser. För styrelsens 

information så har Emmelie begärt in detta i syfte att få ut hälsoenkäten till så 

många belgarägare som möjligt. 

 

Avel och hälsa - dispens att Paul Lawless (Irland) får gå som domare för en 

aspirant Styrelsen beslutade att godkänna detta 

 

Medlemsmöte – regelrevidering SBK bruks kommer presenteras och 

medlemmarna uppmuntras att skicka in förlag. 

 

Riktlinjer evenemang – se under punkt 

 

§ 15 Lokalområden 

 Inget att rapportera 

 

§ 16 Inkomna skrivelser 

 SBK Centrala valberedning, svaras senast 5 dec.  

Skrivelse från valberedningen. Vi har tyvärr inga förslag. Helena meddelar SBK 

 

Pressmeddelande om rasklubbarnas betydelse för samhället – utskickat och läst 

av styrelsemedlemmarna. Lägges till handlingarna. 

 

Mejl från revisorer – genomgånget under punkt Ekonomi 

 

Teoretiska domarprov - bordlägges 

 

 

§ 17 Medlemsvård 

 Ansvarig för medlemsvälkomnande. – Emmeli tar det så länge. 

 

  



 

§ 18.        Övriga frågor   

 Exelark inventarier / material – Alla klara? Några saknas fortfarande. 

Söka arrangörer för SBM 2025. Tas upp på medlemsträffen 

             

 

§ 19 Nästa / kommande möte  

25 nov FMBB möte  

26 nov AfBV drag 

27 nov informationsträff medlemmar  

11 dec styrelsemöte 

 

 

§ 20.             Mötets avslutande  

Då styrelsen denna gång valde att prioritera de frågor och punkter som 

revisorerna fört fram blev inte alla punkter avklarade denna gång.  

Emmelie tackade deltagarna och deltagarna riktade ett särskilt tack till revisor 

Mia för hennes input, tips och råd. Emmelie förklarade mötet avslutat. 

 

 

   

Plats Datum Plats Datum 

 

 

    

Emmelie Karlsson Rydell, ordf Helena Nygren, sekr 

 

 

   

Plats Datum Plats Datum 

 

 

    

Elisabeth Johansson-Weber, justeringsperson Susanne Källman Petersson, justeringsperson 
 

 

 
Bilaga: ÅBB regler för IPO-R (fr o m 2025: SAR) 

 


